

書院運動員周年聚餐 10/4/2008

UC Annual Dinner for College Sports Teams



捐獎人何耀棣伉儷頒發何耀棣體育優異獎予鄭朗喬同學(地資/2)。

Mr and Mrs Gallant Y T Ho, College donor, presented Gallant Ho Physical Education Prize to Mr Cheng Long Kiu (GRM/2).



捐獎人葉鑾忻校友伉儷頒發聯合書院刷新運動紀錄獎予何倩鳴同學(護理/2)。

Mr L Y Yip, UC alumnus and his wife presented United College Record-breaking Athletic Award to Miss Ho Sin Ming Cindy (NRS/2).



院長馮國培教授頒發胡世榮最有價值運動員獎予劉詩韻同學(體育/3)。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting Wu Sai Wing The Most Valuable Athlete Award to Miss Lau Sze Wan (SPE/3).



書院輔導長王香生教授頒發聯合書院傑出體育服務獎予鄧尹而同學(體育/3)。

Professor Stephen Wong, Dean of Students, presented United College Outstanding Sports Service Award to Miss Tang Wan Yee (SPE/3).



書院各院隊透過周年聚餐及分組遊戲，共聚情誼。

All UC Sports Teams participated in the Annual Dinner and group games.

書院午餐講座 17/4/2008

College Life Committee Luncheon Talk

香港中文大學環境政策與資源管理研究中心訪問學人及國立台北大學公共行政暨政策學系丘昌泰教授於本年一月底至四月中出任書院訪問學人，並擔任午餐講座嘉賓，講題為「台灣總統大選後的兩岸關係走向」。

The College Resident Fellow, Professor Chiou Chang Tay, Visiting Scholar of Centre for Environmental Policy and Resource Management, CUHK and Professor, Department of Public Administration and Policy, National Taipei University, delivered a luncheon talk on "Cross-strait Relationship after Taiwan's Presidential Election".



2007/2008年度畢業班分系團體照

11/4/2008 & 18/4/2008

Departmental Group Photo Sessions for the Graduating Classes of 2007/2008



各系會及宿生會為本屆畢業班同學舉行歡送會。Farewell Gatherings by departmental societies and hall associations on the UC campus.



各系畢業生與院長馮國培教授、書院輔導長王香生教授、書院通識教育主任張雙慶教授及學系老師拍照留念。

Graduating classes of 2007/2008 taking group photos with Professor Fung Kwok Pui, College Head, Professor Stephen Wong, Dean of Students, Professor Chang Song Hing, Dean of General Education and teachers of their departments.